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В настоящей статье исследуются специфические риски субъектов долгового финансирования 

инвестиционной деятельности. Автор приводит исследование категории инвестиционного риска, 

раскрывает особенности рисков, принимаемых на себя долговыми инвесторами, описывает правовые 

механизмы, позволяющие сохранить баланс интересов участников инвестиционного процесса, выделяет 

проблемную область применения результатов исследования и дает рекомендации об имплементации 

релевантного положительного иностранного опыта.
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Debt Investor Risks in Financing of Investment Activities: Peculiarities of Separation and Interest 
Accounting Instruments

This article examines the specific risks of the subjects of debt financing of investment activities. The author 

provides a study of the category of investment risk reveals the features of the risks assumed by debt investors, 

describes the legal mechanisms that allow maintaining the balance of interests of the participants in the investment 

process, highlights the problem area of application of the research results and gives recommendations on the 

implementation of relevant positive foreign experience.
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